
Rondvraag:

Op dit moment is Limburg nog Blauwtong vrij. Wij, als BBB fractie, willen GS met 
klem vragen zich in te spannen om bij zowel onze landelijk overheid als ook naar hun 
connecties in het Europees parlement, aan te dringen op intensivering van 
de  informatieverstrekking richting preventie. Zeker nu het beoogde Afrikaanse vaccin 
als niet toelaatbaar is aangemerkt.

Daarnaast willen wij, als BBB fractie, GS vragen aan te dringen op een  breed 
onderzoek naar zowel preventie in brede vorm. Maar ook naar bronbestrijding, dit 
naar zowel het virus alsook de verspreiding en voortplanting van de knut en andere 
muggensoorten. Met vriendelijke groet,

René Franssen
Fractie BBB Limburg 


